

## JABATAN KERJA RAYA KELANTAN KENYATAAN TENDER

Tender adalah dipelawa kepada Kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia/PUKONSA/UPKJ/Kementerian Kewangan dalam gred, kategori dan pengkhususan dan jenis pendaftaran yang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja berikut:-

Pejabat yang memanggil tender	Tajuk Projek	Taraf/Jenis Sykt. *	Gred, Kategori & Pengkhususan	Tarikh Mengisi Borang Saringan Wajib	Tarikh Dokumen Mula Boleh Dimuat Turun	Tempat, Tarikh & Waktu Tutup Tender
Bahagian Kontrak dan Ukur Bahan, JKR Kelantan	Nama Projek: <b>CADANGAN MEMBINA DAN MENYIAPKAN PASAR TERBUKA (AS-SOUQ) DI ATAS SEBAHAGIAN TANAH DALAM KAWASAN PEMBANGUNAN MADINAH AL-SALAM SELUAS 116.787 EKAR, DI MUKIM TIONG, DAERAH KOTA BHARU, JAJAHAN KOTA BHARU, KELANTAN DARUL NAIM</b>	Burniputera T1	Gred: G5 Kategori: B Pengkhususan: B04 Perakuan Pendaftaran Kontraktor Sijil Perolehan Kerja Kerajaan & Sijil Taraf Burniputra	28 Oktober 2021 (Khamis ) Hingga 30 Oktober 2021 ( Sabtu ) Sebelum jam 11.59 malam Pautan : <a href="https://forms.gle/2iD5UtwauKjgZsNb8">https://forms.gle/2iD5UtwauKjgZsNb8</a>	Harga Dokumen Muat Turun adalah RM 100.00. Cara bayaran akan dikemukakan melalui email kepada pretender yang melepasi Borang Saringan Wajib.  Dokumen Tender diedarkan secara atas talian dan boleh dimuat turun pada: <b>21/11/2021 (Ahad )</b>	Unit Tender, Bhg. Kontrak Dan Ukur Bahan, Tingkat Bawah, Blok B, JKR Kelantan  Pada : <b>19/12/2021 ( Ahad )</b>  Sebelum atau pada Jam 12.00 tengahari. Tender yang lewat tidak akan diterima  Dokumen Tender boleh dikemukakan secara pos berdaftar atau syarikat penghantaran (kurier) dengan mematuhi Prosedur Operasi Prawai (SOP) yang disediakan di dalam Arahkan Kepada Petender

Lawatan tapak adalah **TIDAK DIWAJIBKAN** manakala Taklimat Tender adalah secara atas talian. Petender digalakkan untuk membuat lawatan tapak atas tanggungjawab sendiri.

Dokumen Meja Tawaran boleh disemak secara atas talian mulai Tarikh Dokumen Mula Boleh Dimuat Turun.

Bagi sesi pengisian saringan wajib, hanya penama yang tercatat di dalam sijil PPK, SPKK, PUKONSA ATAU UPKJ yang dibenarkan mendaftar. Kontraktor dikehendaki memuat naik perakuan/Sijil **ASAL** Perakuan Pendaftaran Kontraktor dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan yang dikeluarkan oleh Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia serta Sijil Taraf Burniputera yang dikeluarkan oleh Pusat Khidmat Kontraktor (jika berkenaan) ke dalam Borang Saringan Wajib. Petender dinasihatkan supaya merujuk iklan sepanjang tempoh PPK dilaksanakan dan semak *Inbox* atau *Spam Box* email rasmi.

Petender haruslah mematuhi Prosedur Operasi Prawai (SOP) seperti yang dinyatakan di dalam Arahkan Kepada Petender.